
Protokół Nr LIV/2023
obrad sesji Rady Miejskiej w Wołczynie 

z dnia 28 czerwca 2023 r.

Sesję rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 13.30.
W sesji uczestniczyło 12 radnych zgodnie z listą obecności (załącznik do protokołu). 

lp nazwisko imie status

1 Antkowiak Waldemar obecny

2 Bar Kazimierz obecny

3 Bartosiński Jan obecny

4 Krzemiński Paweł nieobecny

5 Łuczek Waldemar obecny

6 Mały Szczepan obecny

7 Mazurczak Krystyna obecna

8 Mrugalski Ryszard obecny

9 Nowak Marek nieobecny

10 Nowak Ryszard nieobecny

11 Pasternak Marcin obecny

12 Schatt Jolanta obecna

13 Sękala Ewelina obecna

14 Teodorowska Agata obecna

15 Zarych Adam obecny

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LII/2023 odbytej 19 kwietnia 2023 r. i Protokół Nr LIII/2023 z sesji 
odbytej 31 maja 2023 r.- radni przyjęli bez uwag. 

Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Nikt nie wniósł zmian do porządku obrad.

Ad. 2. Interpelacje, wnioski i zapytania 

Radny Waldemar Łuczek poruszył sprawę nieprzyjemnego zapachu w Wołczynie, który unosi się szczególnie 
w porach nocnych i porannych, jest bardzo uciążliwy dla mieszkańców.
Pytał, czy Gmina wie skąd ten zapach pochodzi?

Radna Agata Teodorowska poruszyła sprawę ul. Opolskiej, mieszkańcy skarżą się na uciążliwy ruch 
samochodów ciężarowych, 
- pytała, czy można to w jakiś sposób ograniczyć, zamknąć przepustowość?



- zwróciła również uwagę, że przy ul. K. Miarki brak jest miejsc dla osób niepełnosprawnych.

Radny  Marcin  Pasternak  –  w  imieniu  Marszałka  Województwa  Opolskiego  Andrzeja  Buły  zaprosił
mieszkańców gminy na koncert, który odbędzie się 1 lipca 2023 o godz. 19.00 w Wołczyńskim Ośrodku
Kultury pn. “Opolskie 25 lat”, wiąże się to również z uchwałą jaką podejmowaliśmy dla uczczenia obrony
województwa opolskiego.

Radna  Krystyna  Mazurczak  –  zwróciła  uwagę  w  imieniu  mieszkańców  na  brak  kursu  autobusowego
z  Kluczborka  w godzinach  południowych w czasie  wakacji,  dopiero  jest  15.35  i  16.16,  chodzi  głównie
o starszych mieszkańców, którzy rano wyjeżdżają do lekarza i nie mają powrotu.

Ad. 3. Debata nad Raportem o stanie gminy Wołczyn za 2022 r.

Przewodniczący Rady zabierając głos poinformował, że zgodnie z delegacją ustawową § 28aa ust. 1 ustawy o
samorządzie  gminnym  Burmistrz  przedstawił  Raport  o  stanie  gminy,  który  obejmuje  podsumowanie
działalności Burmistrza w 2022 roku.
Przedmiotowy  Raport opublikowany został w Biuletynie Informacji Publicznej. W debacie nad Raportem
mogą brać udział mieszkańcy, po uprzednim złożeniu wniosku.

Żaden mieszkaniec nie wyraził chęci udziału w debacie. 

Otworzył dyskusję nad raportem.
Nikt nie zabrał głosu.

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołczyna wotum zaufania

Wiceprzewodniczący Rady – odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołczyna wotum 
zaufania

głosowanie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołczyna wotum zaufania

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 czerwca 2023 r. czas 12:12:34 - 12:13:35

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 9 75 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 25 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała Nr LIV/485/2023 Rady Miejskiej w Wołczynie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołczyna 
wotum zaufania  (stanowi załącznik do protokołu).



Ad. 5. Przyjęcie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Wołczyn za 2022 rok
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego

Wiceprzewodniczący Rady – odczytał  Uchwałę Nr 68/2023 z dnia 14 kwietnia 2023 r. Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wołczyn
za 2022 r. (załącznik do protokołu).

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  odczytał  opinię  Komisji  o  realizacji  budżetu  gminy  za  2022 rok
(załącznik do protokołu).

Wiceprzewodniczący  Rady  –  odczytał  opinię  członków  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Samorządowej
o sprawozdaniu z realizacji budżetu gminy za 2022 r. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.

5.a.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem
z wykonania budżetu Gminy Wołczyn za 2022 rok

Wiceprzewodniczący Rady – odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wołczyn za 2022 rok.

głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Wołczyn za 2022 rok

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 czerwca 2023 r. czas 12:20:31 - 12:20:38

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała  nr  LIV/486/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczynie  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wołczyn za 2022 rok (załącznik do
protokołu).

Ad. 6. Absolutorium dla Burmistrza Wołczyna

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Wołczyna za 2022 r. (załącznik do protokołu).

Wiceprzewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr 220/2023 z dnia 12 czerwca 2023 r. Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium 
za 2022 rok (załącznik do protokołu).



6.a. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołczyna absolutorium

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołczyna 
absolutorium.

głosowanie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołczyna absolutorium

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 czerwca 2023 r. czas 12:28:14 - 12:28:33

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 9 75 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 25 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała Nr LIV/487/2023 Rady Miejskiej w Wołczyn w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołczyna 
absolutorium  (załącznik do protokołu).

7. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w Wołczynie 

7.a. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wołczyn na lata 2023-2030

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wołczyn na lata 2023-2030

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 czerwca 2023 r. czas 12:30:02 - 12:30:14

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała Nr LIV/488/2023 Rady Miejskiej w Wołczyn w sprawie  przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 
Wołczyn na lata 2023-2030 (załącznik do protokołu).



7.b. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 czerwca 2023 r. czas 12:31:14 - 12:31:21

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała  Nr  LIV/489/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczyn  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  
i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego (załącznik do protokołu).

7.c. w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 czerwca 2023 r. czas 12:32:13 - 12:32:23

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała Nr LIV/490/2023 Rady Miejskiej w Wołczyn w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na
2023 rok (załącznik do protokołu).



7.d. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023–2028

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023–2028

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 czerwca 2023 r. czas 12:33:20 - 12:33:32

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała  Nr  LIV/491/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczyn  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy
finansowej na lata 2023–2028 (załącznik do protokołu).

7.e.  w  sprawie  powołania  Zespołu  d/s  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  do  Sądu  Rejonowego
w Kluczborku

Przewodniczący  Rady  prosił  o  zgłaszanie  kandydatów  do  pracy  w  Zespole,  będąc  przy  głosie  zgłosił
kandydaturę p. Julity Matelskiej naczelnika Biura Rady Miejskiej.

Radny Waldemar Łuczek zgłosił kandydaturę radnego Marcina Pasternaka 
Radny Marcin Pasternak wyraził zgodę.

Radny Szczepan Mały zgłosił kandydaturę radnego Jana Bartosińskiego.
Radny Jan Bartosiński wyraził zgodę.

Radny Marcin Pasternak zgłosił kandydaturę radnej Agaty Teodorowskiej.
Radna Agata Teodorowska wyraziła zgodę.

Radna Ewelina Sękala zgłosiła kandydaturę radnego Waldemara Łuczka.
Radny Waldemar Łuczek wyraził zgodę.

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.

głosowanie w sprawie powołania Zespołu d/s zaopiniowania kandydatów na ławników do 
Sądu Rejonowego w Kluczborku

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 czerwca 2023 r. czas 12:38:23 - 12:38:36



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała Nr LIV/492/2023 Rady Miejskiej w Wołczyn w sprawie powołania Zespołu d/s zaopiniowania
kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Kluczborku (załącznik do protokołu).

Ad. 8. Informacja z działalności Burmistrza Wołczyna w okresie między sesjami (załącznik do protokołu)

Burmistrz zabierając głos poruszył sprawy:
- podpisano umowę na zadanie „Budowa i przebudowa infrastruktury sportowej w gminie Wołczyn”. Zakres
zadania to: Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego w Wierzbicy Górnej oraz Budowa budynku szatni
dla stadionu miejskiego wraz z infrastrukturą towarzyszącą. Termin realizacji to listopad 2023 r.,
-  podpisano  aneks  do  umowy  o  dofinansowanie  projektu  pn.  Remont  infrastruktury  stadionu
w zakresie widowni w miejscowości Wołczyn, przedłużający termin realizacji zadania,
- trwają roboty budowlane na zadaniu:
- budowa kanalizacji sanitarnej w Świniarach Wielkich i Krzywiczynach,
- modernizacja infrastruktury kulturalnej w gminie Wołczyn,
- remont infrastruktury stadionu w zakresie widowni w miejscowości Wołczyn,
- uporządkowanie gospodarki wodnej na terenie gminy Wołczyn,
- budowa i przebudowa infrastruktury sportowej w gminie Wołczyn”
- staraniem gminy na koszt Tauronu rozbudowano oświetlenie uliczne w Wąsicach na ulicy Brynickiej (4
słupy wraz z 4 lampami),
W temacie oświaty:
- nagrodzono wyróżniających się uczniów za osiągnięcia naukowe i artystyczne w roku szkolnym 2022/2023 -
nagrody  zostały  wręczone  na  zakończenie  zajęć  dydaktyczno  -wychowawczych  w  Zespole  Szkół  w
Wołczynie - 15 nagród, w Szkole Podstawowej im. Orła Białego w Wierzbicy Górnej - 1 nagroda, w Szkole
Podstawowej w Komorznie - 1 nagroda,
-  w  roku  szkolnym  2022/2023  116  uczniów  otrzymało  stypendium  za  wyniki  w  nauce,  tj:  w  Szkole
Podstawowej w Komorznie - 6 stypendiów naukowych, w Szkole Podstawowej im. Orła Białego w Wierzbicy
Górnej - 11 stypendiów naukowych, w Zespole Szkół w Wołczynie - 99 stypendiów naukowych, na wypłaty
stypendiów za wyniki w nauce uczniów przeznaczono łącznie 13 900 zł,
-  przeprowadzono  postępowanie  konkursowe,  w  wyniku  którego  wyłoniono   kandydata  na  stanowisko
dyrektora Szkoły Podstawowej w Wąsicach w osobie Pani Beaty Krzyształowicz,
-  odbył  się  XX  Bieg  Uliczny  o  Puchar  Burmistrza  Wołczyna,  w  biegach  uczestniczyło  ponad  200
zawodników,
-  Gmina  Wołczyn  otrzymała  3  miejsca  w  związku  z  organizacją  wypoczynku  dla  dzieci
i  młodzieży  z  terenu województwa  opolskiego,  na  zlecenie  Opolskiego  Kuratora  Oświaty  organizatorem
koloni  dla 300 osób jest  Stowarzyszenie Przyjaciół  Harcerstwa w Opolu,  kolonie zorganizowane będą w
czterech turnusach w Ośrodku „Czerwony Kozioł” w Głuchołazach.
Ważniejsze wydarzenia jakie odbyły się na terenie gminy to:
- po raz pierwszy w historii powiatu kluczborskiego odbyły się w Wołczynie pierwsze Mistrzostwa sportów
pożarniczych, udział wzięło około 40 drużyn od dziecięcych, młodzieżowych po drużyny seniorskie, patronat
honorowy objęty został  przez zarząd powiatowy Ochotniczych Straży Pożarnej,  również przez marszałka
województwa opolskiego pana Andrzeja Bułę wraz ze wsparciem finansowym.
Podkreślił,  że  bardzo duże  zaangażowanie  wykazali  strażacy  naszych jednostek,  wielki  ogrom pracy  był
wykonany przez naszych strażaków, przy udziale Wydziału Urzędu Miejskiego – podziękował za ogromne
zaangażowanie.



W  dalszej  wypowiedzi  poinformował  o  odbytych  spotkaniach,  uroczystościach  i  okolicznościowych
wydarzeniach.

Dyskusji nie było.

Ad. 9. Odpowiedzi na zapytania oraz inne zapytania 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynęło pismo w sprawie utworzenia klubu radnych
o nazwie Klub radnych “Ziemi wołczyńskiej”. Osobą reprezentującą jest radny Waldemar Antkowiak. 

Burmistrz – zabierając głos odniósł się do sprawy nieprzyjemnego zapachu, stwierdził, że wielokrotnie ten
temat był podejmowany, sprawdzaliśmy skąd pochodzi, bo w różnym natężeniu dotykał mieszkańców,
- od strony Brynicy, a więc prowadzonej fermy trzody chlewnej, prowadziliśmy działania zmierzające do tego
żeby służby uprawnione mogły to sprawdzić,  były postępowania przez Wojewódzki  Inspektorat  Ochrony
Środowiska i stwierdzono tam nieprawidłowości,
-  uciążliwe  zapachy  są  głównie  z  powodu  rolniczego  wykorzystania  przez  firmę  Lesaffre  ścieków
poprodukcyjnych,
- trudno wyegzekwować cokolwiek przede wszystkim dlatego, że firma systematycznie dba o to, aby mieć
pozwolenia wodnoprawne, a kontrole, które były przeprowadzane w tymże zakresie na zgłoszenie nic nie
zakwestionowały z powodu braku ustawy, która reguluje normy uciążliwego zapachu,
- jednak to nie oznacza, że mamy obecnie przyjmować, że ten nieprzyjemny zapach się unosi i nic z tym nie
należy robić,
- ta uciążliwość wcześniejsza sprawiała, że firma Lesaffre zainwestowała w kurtynę, która miała zablokować
lub zmniejszyć tą uciążliwość, również firma zainwestowała w przemysłową oczyszczalnię ścieków,
- musimy zabiegać o to i będziemy to w dalszym ciągu czynić, żeby firma, bądź ci którzy będą emitować
przestrzegali przede wszystkim zasad i posiadali wymagane pozwolenia.
Jeżeli  chodzi  o  pytanie,  czy jest  możliwość ograniczenia  ruchu tirów - z  informacji  jaką posiadamy od
Powiatu Kluczborskiego, jeżeli chodzi o transport drzewa przez drogi powiatowe nie ma możliwości, aby
ograniczać. Ograniczenia tonażu mogą wynikać z infrastruktury drogowej, a więc przepustów mostowych.
Problem może być rozwiązany docelowo i kompleksowo poprzez wybudowanie obwodnicy. W tej kwestii
czynimy wieloletnie starania, ale do tej pory nie uzyskaliśmy pozytywnej decyzji o wybudowanie obwodnicy
wokół  naszego  miasta.  O wsparcie  z  tą  sprawą  zwróciliśmy się  do  pana  wiceministra  Marcina  Ociepy,
uzasadnieniem jest bezpieczeństwo, wąskie ulice jak Kluczborska,  Namysłowska, zwarta zabudowa, stare
kamienice, pękające kamienice jak również do Zarządu Związku Gmin Śląska Opolskiego o  poparcie przez
Zarząd  naszych starań o budowę obwodnicy.
Jeżeli  chodzi  o  temat  miejsc  parkingowych  dla  osób  niepełnosprawnych  -  postaramy  się  oznakować  te
miejsca.
Co do  braku kursu  autobusowego -  transport  publiczny mamy organizowany przez  Powiat  i  przez  PKS
dodatkowe kursy są w czasie roku szkolnego i mieszkańcy mogą też korzystać,
-  problem wykluczenia  komunikacyjnego pojawia się  w okresie  wakacyjnym i  to  nie  jest  tylko problem
sołectwa  Wierzchy,  to  dotyka  całej  gminy,  możemy  tylko  wnioskować  o  uruchomienie  w  okresie
wakacyjnym jakiegoś kursu.

Radny  Marcin  Pasternak  zabierając  głos  stwierdził,  że  chciałby  się  usprawiedliwić  przed  Burmistrzem,
mieszkańcami,  wyborcami dlaczego wstrzymał się  od głosu przy głosowaniu przy absolutorium i  wotum
zaufania dla burmistrza, otóż dlatego, bo nie miał możliwości wyrażenia swojego poglądu zarówno na komisji
rewizyjnej ani na komisji gospodarki i budżetu.
Uważa, że nasz budżet został zrealizowany od strony celowości, rzetelności tak jak zaopiniowany został przez
stosowne organy pozytywnie. Ma uwagi do samej osoby burmistrza, ponieważ burmistrz jest organem władzy
wykonawczej w stosunku do uchwał.
Życzyłby sobie i  mieszkańcom, żeby w perspektywie dalszej pracy decyzje były podejmowane w ramach
jakiegoś dialogu to znaczy w kwestii inwestycji, ich realizacji, bądź kształtowania samego budżetu. 
Uważa również, że pewne postulaty nie są do końca traktowane równo.
W  dalszej  wypowiedzi  poruszył  kwestię  dotyczącą  utrzymania  infrastruktury,  która  została  wcześniej
wybudowana, a teraz jest zaniedbana, np. park koło byłego kina.
Podkreślił, że budżet został poprawnie zrealizowany, gmina się rozwija, pozyskujemy dużo środków na co
wskazuje raport o stanie gminy.



Ludzie są zniesmaczeni polityką ogólnokrajową, ponieważ na obiektach użyteczności wywieszane są banery.

Przewodniczący  Rady  –  stwierdził,  że  jeżeli  chodzi  o  opiniowanie  budżetu  i  sprawy  które  dzisiaj  są
podejmowane to Pan radny powinien uczestniczyć w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, której jest członkiem
i Komisji Budżetu i miał Pan możliwość wyrazić swoje zdanie.

Zastępca  Burmistrza  podkreślił,  że  jeżeli  chodzi  o  dialog  społeczny to  ani  Burmistrz,  ani  Wysoka  Rada
dialogu nie unika, kiedy były podejmowane sprawy oświatowe to dialog był. Pan radny do dialogu również
był zaproszony, aczkolwiek nie wyraził chęci przewodniczenia komisji  specjalnej, która została powołana
między  innymi  po  to  by  ten  dialog  z  rodzicami  i  z  mieszkańcami  prowadzić.  Pan  Burmistrz  i  tutaj
współpracownicy  spotykaliśmy  się  kilkakrotnie  z  rodzicami  i  każdy  z  rodziców  miał  możliwość
wypowiedzenia się przed podjęciem decyzji. W konsekwencji została podjęta decyzja taką jaką rodzice sobie
życzyli, więc nie wie dlaczego radny mówi, że brak dialogu.
Kolejna poruszona kwestia to to, że infrastruktura, która została stworzona jest w jakiś sposób zaniedbana
prosił, aby nie wypowiadać się w sposób ogólny tylko po prostu powiedzieć o co chodzi i możemy szybciej
reagować, na każdy problem.

Radny Jan Bartosiński zabierając głos poinformował, że jest coś takiego jak prawa i obowiązki radnego, 
- co do baneru Pana ministra Marcina Ociepy, tak jest Ministrem Obrony Narodowej ale przede wszystkim
jest posłem ziemi opolskiej,
- baner nie jest reklamowy tylko zapraszający na konferencję “Silny region, bezpieczna Polska “.

Radny Marcin Pasternak – stwierdził, że jego słowa kierowane do Burmistrza zostały źle odebrane, 
- jego wypowiedź miała być w dobrej wierze, nie miała na celu kogoś dyskredytować, tylko żeby z tego
podsumowania wyciągnąć jakieś wnioski.

Burmistrz  –  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego  Pasternaka  podkreślił,  że  niedawno  przy  naszych
dyskusjach, kiedy były różne emocje zwracał się z apelem, aby kampania wyborcza nie wyprzedziła rozsądku,
rozumu, przyzwoitości, uczciwości i  wierzy, że tak będzie. Stwierdził, że zawsze przyjmuje krytykę, słucha
i wyciąga wnioski.
W dalszej wypowiedzi stwierdził, że trudno jest jemu zgodzić się z radnym jeżeli mówi, że ma wątpliwości co
do wykonania budżetu, bo to trochę hipokryzja z jednej strony pozytywnie ocenia realizację budżetu, z drugiej
strony wstrzymuję się, bo absolutorium nie do końca uważa, że tak jakbym chciał. Absolutorium jest ściśle
związane z realizacją budżetu. Każdy z radnych uczestniczy w planowaniu budżetu na kolejny rok. Wspólnie
podejmujemy  decyzje  co  będziemy  realizować.  Jeżeli  nawet  większością  uchwalony  zostaje  budżet  to
Burmistrz  jako organ wykonawczy jest zobowiązany go zrealizować.
Jeżeli Pan radny mówi, że chciałby większego dialogu, gabinet burmistrza jest otwarty.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –  zamknął LIV  sesję Rady
Miejskiej w Wołczynie.

                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                     Waldemar Antkowiak      

  Protokołowała

  Julita Matelska 


